may 23 – 26

Housing Society delegation, led by Chairman the Hon S M Chung, attended an International Housing Conference in Singapore.

5月23-26日

房協代表團在主席鍾瑞明先生的帶 領下出席在新加坡舉行的國際房屋 會議。

June 28

"Quality First: People, Partnership & Product" seminar was held for senior staff.

6月28日

為高級職員舉辦名為「優質領先 — 人力, 伙伴與產品」的研討會。

jul 30

Housing Society launched an "Environmental Awareness Campaign" on all estates.

7月30日

房協在各屋邨/屋苑舉辦「房協環保 愛地球」的大型環保活動。



May 24

Applications opened for new batch of 602 Sandwich Class Housing units in Kwai Chung, Shatin and Diamond Hill.

5月24日

新一批共六百零二個位於葵涌、沙田及 鑽石山的夾屋現樓單位公開接受申請。

jul 21

Housing Society delegates visited housing projects in Guangzhou.

7月21日

房協代表團參觀廣州房屋發展計劃。

August 3

Officials from Singapore Housing and Development Board studied the Society's Senior Citizen Residences Scheme (SEN).

8月3日

新加坡房屋及社區發展代表團到訪房協, 了解其「長者安居樂」計劃。

oct 11

Construction began on the Kwun Lung Lau redevelopment (phase I) project.

10月11日

觀龍樓第一期重建工程正式動工。

dec 19

A new era in corporate governance began with the formation of the first Supervisory Board at the Annual General Meeting.

12月19日

在會員週年大會上成立第一屆監事 會,實現以新的企業管治模式來配 合未來發展。

jan 16

Series of videos on "Quality Field Practices" was launched.

1月16日

「優質工序」短片系列正式推出。



November 8

Remaining units of the Sandwich Class Housing Scheme were launched for sale.

11月8日

夾屋重售單位接受申請。



March 6

Topping-out ceremony held for redevelopment project at Kai Tak Garden Phase II.

3月6日

啟德花園重建計劃第二期工程舉行平頂 儀式。

2001

January 7

Staff and residents of Housing Society planted trees in Tai Tam Country Park.

1月7日

房協員工及居民同往大潭郊野公園齊心 植樹,共創綠化環境。